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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 33 

 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 29. 5. 2025, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:01 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 22. 5. 2025 do 29. 5. 2025, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni:  Bauer Zdeněk, Sázel Josef, Severa Jiří, Slezák Petr, Stejskal Petr, Suchan Jan, 

Šulistová Radka, Samohýl Jan, Haikl Petr 

Omluveni: Holomel Pavel, Jan Hynek 

Nepřítomni:  Holomel Pavel, Jan Hynek 
 

Předsedající přítomným sdělil, že pro potřeby zápisu bude ze zasedání pořizován zvukový 

záznam. 

 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Petra Slezáka a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Josef Sázel a Zdeněk Bauer. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Petra Slezáka a ověřovateli                  . 

  

Výsledek hlasování: Pro     9 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 1/33/25 bylo schváleno. 

 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

 

Navržený program: 

  1) Zahájení 
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  2) Schválení programu  

  3) Kontrola zápisu č. 32 ze dne 24.4.2025 

  4) Schválení zhotovitele na zakázku rekonstrukce soc. zařízení v ZŠ Hrdějovice 

  5) Schválení zhotovitele na zakázku rekonstrukce ulic Okružní, Dlouhá a Krátká 

  6) Schválení mimořádných odměn pro JSDH v souvislosti se zásahy způsobené tlakovou 

níží BORIS 

  7) Finanční záležitosti 

  8) Různé 

  9) Diskuze 

 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 2/33/25 bylo schváleno. 

 

 

 

3. Kontrola zápisu č. 32 ze dne 24. 4. 2025 

 

Čekáme na dodání ukazatelů rychlosti na Těšínskou, které jsou objednány. 

Dětská skupina je v realizaci. 

Došlo k objednání sítě na zakrytí pískoviště. 

Úklid hřiště v Zahradní ulici byl proveden. 

Rozhlas v ulici K Zastávce byl odzkoušen a je funkční, nicméně zastupitelka Šulistová 

podotkla, že rachotí, tak ještě dojde k přezkoušení. 

 

 

4. Schválení zhotovitele na zakázku rekonstrukce soc. zařízení v ZŠ Hrdějovice 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje výběr zhotovitele na zakázku na provedení 

stavebních prací s názvem „Stavební úpravy sociálního zázemí v objektu ZŠ Hrdějovice“ 

firmu  JEZZ s.r.o., Jakubova 169, 370 07 Roudné, IČ 28084764 za cenu 1 819 563,22 Kč bez 

DPH a pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 3/33/25 bylo schváleno. 

 

 

5. Schválení zhotovitele na zakázku rekonstrukce ulic Okružní, Dlouhá a Krátká 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje výběr zhotovitele na zakázku na provedení 

stavebních prací s názvem „Obnova MK a vodohospodářské infrastruktury Hrdějovice – ul. 

Krátká, Dlouhá a Okružní“  firmu Š + H Bohunice, s.r.o., Temelín 3, 373 01 Temelín, IČ 

45022313 a to za cenu 6 861 046,16 Kč bez DPH a pověřuje starostu Petra Stejskala 

administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 
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Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 4/33/25 bylo schváleno. 

 

 

6. Schválení mimořádných odměn pro JSDHO v souvislosti se zásahy způsobené tlakovou 

níží BORIS 

 

Schválené usnesení bude podkladem k podání žádosti o poskytnutí účelové neinvestiční dotace 

na mimořádné odměny pro členy jednotek SDH obcí v souvislosti se zásahy při MU způsobené 

tlakovou níží BORIS, která bude poskytnuta obcím prostřednictvím krajů a hl.m. Prahy 

z rozpočtu Ministerstva vnitra – generálního ředitelství Hasičského záchranného sboru České 

republiky. 

 

 

Návrh usnesení:  

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje finanční příspěvek členům jednotky SDH 

Hrdějovice v částce 300,-Kč za každou započatou hodinu strávenou u zásahu mimořádných 

událostech způsobených tlakovou níží BORIS v období od 11.9.2024 do 31.12.2024. 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje starostu Petra Stejskala administrací věci. 

 

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0 Zdrželi se    0 

Usnesení č. 5/33/25 bylo schváleno. 

 

 

8. Finanční záležitosti 

 

Finanční výbor – k projednání v ZO dne 29.5.2025  

 

- stavy na účtech k 29.5.2025 

  BÚ ČSOB                  4,299.049,14 

  SÚ ČSOB                         1.398,34 

  TÚ ČSOB                  6,907.309,86 s týdenní výpovědí 

  TÚ ČSOB                13,110.437,57 s měsíční výpovědí 

  TÚ ČSOB                11,016.924,94 s půlroční výpovědí 

  BÚ ČNB                    1,185.547,92 

  Celkem                    36,520.667,77 

 

 

 

- příjmy a výdaje k 29.5.2025 

                                schválený rozpočet      plnění rozpočtu 

 

příjmy                         38,321.148,--            16,158.301,31       

 

výdaje                         46,385.300,--            12,997.999,92    

 

 

- rozpočtové opatření č. 5/2025 odsouhlaseno starostou dne 5.5.25 (viz příloha) – na vědomí 
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9. Různé 

 

Předsedající informoval, že došlo k dodání 3 kusů nových kontejnerů na bioodpad za přispění 

dotace z MASHL a SZIF. 

 

Zastupitelům byl dnes zaslán návrh, který přišel od města Rudolfov ve věci zapojení obce 

Hrdějovice do zřízení senior taxi, který byl vyhotoven Rudolfovem. O daném se dále bude 

jednat.  

 

Předsedající informoval, že na návsi jsou umístěné lavičky, dále bude ještě dodělán prostor na 

umístění kolostavu u zastávky. 

 

Předsedající všechny pozval na Dětský den, který se uskuteční 1.6.2025 (neděle) na fotbalovém 

hřišti.  

 

Dále předsedající informoval, že probíhají jednání ohledně podmínek objízdné trasy v rámci 

stavby severní spojky. 

 

V rámci havarijní opravy a výměny plynovodu v ulici Luční předsedající informoval o tom, že 

jelikož komunikace není obecní, tak není možné provést reklamaci asfaltových vrstev. 

K finálnímu a celkovému přeasfaltování komunikace dojde po ukončení objízdné trasy v rámci 

stavby severní spojky. 

 

Předsedající informoval a připomněl, že je zahájena rekonstrukce plynovodu ulic Okružní, 

Krátká, Dlouhá, kde dojde i k výměně vodohospodářské infrastruktury dle požadavku 

ČEVAKu a dále k výměně obrub a pokládce nového asfaltu. V rámci rekonstrukce bude 

docházet k omezení silničního provozu a uzavírkám, o kterých bude obec informovat místní 

občany. Všichni věří, že byť to bude v rámci stavby omezení pro místní občany, tak se to 

zvládne. 

 

Dále předsedající poděkoval všem, kteří se podíleli na organizaci pálení čarodějnic, zejména 

starosta poděkoval hasičům a dále i panu Suchanovi, který opět udělal doplnění mobiliáře pro 

občany.  

 

Dále došlo k informování a návrhu, že v rámci odprodejů přeplocených částí pozemků se vždy 

udělá určitý balík žádostí, který se bude projednávat např. ob zastupitelstvo, kde by se případně 

odsouhlasil předběžný souhlas,  aby následně došlo ke zveřejnění záměru a dále si žadatelé 

mohli připravit geometrický plán a následně by docházelo k odsouhlasení již předjednané a 

zveřejněné žádosti o odkup pozemku. 

 

10. Diskuze 

 

Zastupitel pan Samohýl poděkoval za úklid hřiště v Zahradní ulici a podotknul, že ještě bude 

nutné vyřešit přístup do přístřešku, ve kterém se nedaří udržet pořádek. 

 

Zastupitel pan Haikl se  dotázal, zda stavba dětské skupiny je nyní realizována bez dotace a jak 

to vypadá s dotací. Předsedající informoval, že ano, v minulém zastupitelstvu došlo ke 

schválení zahájení stavby bez přiznané dotace. V rámci dotace je nyní stav takový, že jsme již 

v posledním uzavíracím kroku, kde máme 95 bodů ze 100 možných a nyní se již čeká na právní 

akt o přidělení dotace, která by měla být ve výši 100 % investice a to včetně DPH. 
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Zastupitel pan Haikl se dále dotázal na stav akce Prameniště, kde bylo sděleno, že se nyní čeká 

na dopracování projektu v rámci výsadby stromů a keřů, které mělo být již zasláno. Po obdržení 

bude koncepční materiál prohlédnut a dohodnut ještě se sdružením Čekanka a poté bude 

dovyhotoven čistopis zakázky a bude dále pokračováno v krocích vedoucích snad již k 

realizaci. 

 

Dále se zastupitel Haikl dotázal zda se podařilo učinit nějaké kroky pro případnou realizaci 

závor na přejezdech směrem do Českých Budějovic, kde bylo sděleno, že v rámci tohoto došlo 

k dohadům se SŽ (vlastníkem infrastruktury) kde bylo sděleno, že dané je nerealizovatelné 

z důvodu velké investice, která bude po realizaci IV. koridoru lichá. Bohužel se zde nedaří 

nikterak postoupit a tak si všichni jen přejeme, aby zde nedošlo k žádné další tragické dopravní 

situaci.  

  

Dále byla panem Haiklem vznesena otázka, jak to vypadá s územím u Normy, kde bylo sděleno, 

že zrovna dnes došel podklad pro projednání územní studie, kde dojde k prohlédnutí a následně 

budou činěny správní kroky v koordinaci s panem ing. Šímou. O dalším průběhu se bude dále 

jednat na ZO.  

 

Zastupitel pan Severa se dotazoval, zda jsou správně provedené vodorovné bílé čáry na 

Těšínské, které nejsou v místech připojení ostatních ulic přerušované. Na dané bylo sděleno, že 

VDZ (vodorovné dopravní značení) bylo provedeno odbornou společností a je správné. Netvoří 

to linii nepřekročitelnou, kde daná nepřekročitelná plná čára je středovou, krajové jsou takto 

nyní řešeny a jsou průběžně plné i v místech připojení. 

 

Zastupitel pan Haikl dále upozornil na spadlý strom v lese směrem na Borek, kde dojde 

k prověření situace, nicméně lesní porost je v dělené držbě a je možné, že případně spadlý strom 

je v soukromém vlastnictví. 

 

Přísedící z řad veřejnosti paní Andělová sdělila, že v rámci školy dochází ke zlepšování 

hodnocení kuchyně v ZŠ. 

 

Dále paní Andělová upozornila na uschlý strom na konečné, kde případně žádá o možné 

pokácení. Dané bude prověřeno a případně bude strom pokácen. 

 

Dále se zastupitel pan Haikl zeptal, zda je nějaká informace a posun v rámci Ort, kde bylo 

sděleno, že nyní není nic řešeno a nejspíše probíhají projektové práce. Zastupitelka Šulistová 

podotkla, že aktuální informace budou případně na stránkách JK. 

 

Dále se řeč svedla k prostoru keramičky, kde se zastupitel Samohýl dotazoval, jak to vypadá 

s Hrdějovickou keramičkou, a dále bylo upozorněno na shluk aut u pronajímaného prostoru 

v Jihotvaru. Na dané bylo sděleno, že v rámci keramičky je stav neměnný a bez aktuálních 

negativních informací a ohledně shluku aut dojde k prověření stavu a případně k dohodě 

s nájemcem,  aby nedocházelo k nadměrnému shluku OA. 

 

V konci diskuse bylo ještě sděleno, že aktuálně bude vypsán dotační titul z MAS na opravu 

drobné sakrální architektur, kam by se dala oprava Výklenkové kaple směrem na Opatovice. 

 

 

Příští termín ZO 26. 6. 2025 od 18.00hod. 

 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 19,15       

hodin. 



6/6 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 30. 5. 2025 

 

Zapisovatel:   Petr Slezák   

 

Ověřovatelé:                  dne ………………………. 

                            dne ………………………. 

 

 

Starosta:    Petr Stejskal   dne ………………………. 


